
9 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
APLICACIONS INFORMÀTIQUES BÀSIQUES: WORD I EXCEL
Formació continua a treballadors en actiu.
Durada: 40 hores
Alumnes: 16
Proposta horari: Dilluns, dimecres i divendres de 18 a 20:30 o de 
18:30 a 21 hores. (Però pendent confirmar per la disponibilitat del 
professor)

VALENCIÀ
Formació continua a treballadors en actiu. Està demanat i la pro-
pera setmana ens diran si ens l’han concedit.

INTERNET BÀSIC 
10 hores de duració
1 dia a la setmana 2 hores (menys dimecres)
Realitzat per Sandra,  Salari Jove de la Mancomunitat Plana Alta
S’impartirà al matí.

I a continuació el Sr. Alcalde informa el Ple dels següents as-
sumptes:

El passat més de desembre ens van concedir una subvenció, 
sol·licitada anteriorment per a publicacions culturals, promocions 
culturals i fires  de 50.000 €, uns 8.000.000 pts. Que no estava 
inclosa als pressupostos.

S’han sol·licitat les següents subvencions:

ORGANISME QUE CONVOCA ACCIÓ SUBVENCIONADA 
Quantitat sol·licitada  Euros %
FEDERACIÓ VALENCIANA DE MUNICIPIS I PROVINCIES. 
Conveni de Col·laboració pel desenvolupament d’acollida i inte-
gració de persones immigrants així com de reforç educatiu 
8.324,20 €. 90,00%
SERVEI TERRITORIAL DE MEDIAMBIENT CASTELLÓ. 
Entrega gratuïta de plantes amb motiu del dia de l’arbre de la CV. 
300 carrasques.
CONSELLERIA DE INMIGRACIÓ I CIUTADANIA. Projectes de 
participació ciutadana.  
BENESTAR SOCIAL. Sol. Ayudas de equipamiento, reforma y 
construcción para centros serv.sociales especializados (refugia-
dos/transeuntes, tercera edad, minorías étnicas). Treure barreres 
arquitectòniques i material per la cuina (plats.gots, paelles..) 
12.781,40 €. 
BENESTAR SOCIAL. Pel local jubilats. Sol. Ayudas de equipa-
ment, reforma y construcción para centros serv. sociales especia-
lizados (refugiados/transeuntes, tercera edad, minorías étnicas). 
Barbacoa. 4000 €. 
CONSELLERIA DE BENESTAR SOCIAL. Ajudes en matèria de 
serveis socials. Persona dia. 144.000,00 €. 
CONSELLERIA ECONOMIA, HISENDA I OCUPACIÓ. 
EMCORP. 2 socorristes i peó neteja  3 mesos. 10.189,56 €. 
CONSELLERIA ECONOMIA, HISENDA I OCUPACIÓ. PAMER. 
1 brigada 4 peons+capatàs ajuntament. 5 mesos.25.942,08 €. 
TERRITORI I VIVIENDA. Creació i manteniment d’infraestructures 
de prevenció incendis. Sol·licitat manteniment pistes forestals: 
Camí de la Coloma al Mas Eixarca, el Mas de Tarragó al Malaps. 
12.000,00 €.  
AGENCIA VALENCIANA DE TURISME. Ajudes per a l’adequació 
de recursos turístics. Cadires església vella, equip de so, panels 
informatius 2, i taules amb els bancs adosats. Falten factures 

El passat 25 de gener la Conselleria de Medi Ambient ens va re-
metre un escrit sol·licitant que s’esmenen deficiències que ja ha-
vien demanat en un altre escrit el 14 de novembre, referent al PAI 

Les Vaqueres, se’ls ha contestat en un  escrit comunicant-los que 
en el seu dia es van esmenar les deficiències per a l’Impacte Am-
biental i per a Carreteres, adjuntant fotocòpies de la documentació 
ja remesa. 

En el mateix escrit ens sol·liciten informe de la Confederació Hi-
drogràfica del Xuquer, on ha de garantir l’aigua per a les 7.000 
vivendes que es volen construir a Les Vaqueres, junt amb un camp 
de golf. 

Com ja vam dir en la campanya electoral projectes com este que 
poden canviar el futur de les Coves, es consultaran als veïns i 
veïnes del poble.

Les Coves estarà present una edició més en FITUR a Madrid, 
compartint estand amb Tírig, Albocàsser, Vilar de Canes, Catí, 
Morella, Benassal i Ares del Maestre, promocionant, a més del 
nostre municipi, el futur Parc Natural La Valltorta – Gasulla. Hi ha 
un patrocinador que es fa càrrec del que costa  l’estand, la qual 
cosa comportarà uns estalvis importants,  i la resta de despeses 
seran compartides amb tots els pobles abans esmentats. Espe-
rem al proper ple ordinari poder portar les xifres exactes del que 
ens costarà estar a esta Fira.

Com tots sabeu, recentment va faltar Batiste Villaplana Albert, co-
negut per Batiste “l’agutzil”. L’equip de govern va donar el condol 
a la família i va estar present en el seu sepeli aportant una corona 
en nom de l’Ajuntament, representant al poble de les Coves, com 
a reconeixement per tots els anys que va treballar, desenvolupant 
el càrrec d’agutzil al nostre poble.

Per acabar amb els informes d’alcaldia, voldria fer referència a  un 
escrit signat pel Partit Popular, on em critiquen a mi i a altres al-
caldes, per demanar a Conselleria que solucione el problema dels 
RSU a les nostres comarques.

Continuen intentant confondre als veïns i veïnes de les Coves, 
comparant l’abocador de RTPs, uns residus que nosaltres no ge-
nerem, amb l’abocador de RSU o deixalles, que sí que generem.

A nosaltres sempre ens ha importat el lloc on han de tractar-se 
els residus, de qualsevol tipus. Per això demanem i hem demanat 
que es tracten sempre prop del lloc on es produeixen i en llocs o 
indrets on els terrenys siguen geològicament aptes, cosa que ni 
complissen els terrenys de Cantallops, per a l’abocador de RTPs, 
ni els de la Bassa (a Cervera) per a l’abocador de RSU. 

Qui ha de resoldre el tema de transport i eliminació és la Conse-
lleria de Medi ambient, ja que va ser ella la que en 26 d’octubre 
de 2001 va redactar el Pla Zonal de Residus, i va ser la que va dir 
on havíem d’anar a dipositar les nostres deixalles. I són els tècnics 
d’esta Conselleria els que encara no han signat els informes favo-
rables de l’abocador de la Bassa, per a l’Autorització Ambiental 
Integrada, per alguna raó ha de ser. No som els pobles i els seus 
veïns els culpables que l’administració autonòmica no faci els seus 
deures.

També te part de culpa que el tema de les deixalles no estiga solu-
cionat el Consorci de Residus de la Zona I, on nosaltres pertanyem 
i del qual Miguel va ser durant quasi tres anys i mig president, i no 
va pressionar a les administracions, ni va desbloquejar el proble-
ma.

Des de l’Ajuntament s’ha cridat a les portes de l’administració, no 
per a demanar almoina, com algú va dir en una reunió, sinò per 


